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Terugkoppeling Stuurgroep 
renovatie Paleis van Justitie Den 
Haag 17 juni 2024 
 
 
Datum: donderdag 1 augustus 2024 
Opgesteld door: Jasmijn Koelega  
Verzoek: ter kennisname 
 
 
Beste leden van de klankbordgroep directe buren PvJ Den Haag,  
 
Zoals besproken in de klankbordgroep bijeenkomst (22 mei jl.), geven we jullie hierbij 
een schriftelijke terugkoppeling wat er in de stuurgroep (17 juni jl.) besloten is.   
 
De door de klankbordgroep gemaakte punten over het Voorlopig Ontwerp van de 
renovatie van het Paleis van Justitie Den Haag zijn van te voren opgestuurd naar de 
stuurgroep middels het afgestemde verslag, tijdens het overleg besproken en 
meegewogen bij het nemen van besluiten.   
 
Een aantal besluiten is in overeenstemming met wat de klankbordgroep directe 
buren heeft aangegeven, maar ook een aantal besluiten wijken af van wat de 
klankbordgroep heeft meegegeven. Hieronder puntsgewijs een overzicht.   
 
In afwijking met de wens van de klankbordgroep besluit de stuurgroep:  
 

- Wel een uitbouw van twee bouwdelen op het parkeerterrein van het PvJ 
Tegen de wens van de klankbordgroep directe buren in en met kennis van de 
negatieve gevolgen voor de bezonning in de tuinen en de bouwoverlast is 
besloten dat twee bouwdelen van het Paleis van Justitie wel zullen worden 
uitgebouwd op de parkeerplaats van het PvJ. Het niet uitbreiden of 
gedeeltelijk uitbreiden is serieus onderzocht, maar het laten vervallen van de 
uitbreiding van bouwdeel II en III blijkt geen optie. Het deel van het 
programma wat dan zou komen te vervallen is een deel van het 
gehechtengebied met o.a. ophoudruimtes en verhoorkamers én om 
rechtszalen en raadkamers. Deze specifieke functies zijn niet elders in het 
gebouw op te vangen, niet fysiek door te verdichten in het gebouw en ook 
organisatorisch niet. Ook zou het wachtgebied dan kleiner worden, wat ten 
koste gaat van de veiligheid in het PvJ doordat procespartijen niet voldoende 
van elkaar kunnen worden gescheiden. De extra gang aan de achterkant van 
de rechtszalen die gecreëerd wordt met de uitbouwen is ook nodig om een 
veilige werkomgeving voor magistraten te realiseren.  
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- Geen verdieping van de P1 toren af 
De klankbordgroep wenst een verdieping van de P1 toren af te halen. De 
vloeren van de P1 toren zijn efficiënt indeelbaar en daarom juist nodig in de 
totale puzzel van het verdelen van de ruimte. Er gaat geen verdieping van de 
P1 toren af. 

 
In overeenstemming met de wens van de klankbordgroep besluit de stuurgroep: 
 

- Wel een verlaging van de jaren ’90 toren (P2 toren) 
De stuurgroep neemt het advies van het Consortium PvJ en de 
klankbordgroep directe buren over om twee verdiepingen van de jaren ’90 
toren (P2 toren) af te halen, waardoor de schuine punt eraf wordt gehaald. 
Hoewel het aftoppen van P2 leidt tot minder vloeroppervlak voor gebruikers, 
heeft dit wel een positief effect voor de directe buren. Het afsnijden van de 
schuine top van P2 heeft namelijk een positief effect op de bezonning in de 
tuin van de direct omwonenden.  
 

- Akkoord met het verplaatsen van de logistiek entree naar de Theresiastraat 
Onder voorbehoud van de afstemming met leveranciers van het PvJ en de 
gemeente Den Haag, die nog gedaan moet worden. 
 

- Akkoord met de voorstellen voor meer groen en minder inkijk aan de zijde 
van de Adelheidstraat/het parkeerterrein: 

o Een aangepast gevelbeeld, waarbij aan de achterkant van het gebouw 
extra delen gesloten worden uitgevoerd, zodat er op deze plekken geen 
zicht naar buiten is en er meer privacy is voor de buren. Het patroon en 
reliëf van de gevel wordt wel doorgetrokken in de gesloten stukken, 
maar dan zonder ramen.  

o Toevoegen van een extra plantenbak/geveltuin in het grote raam van 
bouwdeel III (het gebouw het dichtstbij de achterburen, het 
appartementencomplex), waardoor het zicht van binnen naar buiten 
wordt belemmerd en de buren uitkijken op meer groen. Voor de ramen 
op de eerste verdieping worden ook extra houten stijlen toegevoegd 
met als doel om het zicht te verminderen. 

o Toevoegen van 6 volwassen bomen op het parkeerterrein. 
 
 
Als jullie over bovenstaande punten aanvullende vragen hebben, is hier ruimte voor 
tijdens de volgende bijeenkomst van de klankbordgroep die in Q3 2024 zal 
plaatsvinden.  
 
Voor nu hoop ik jullie hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hartelijke groet, namens het programmateam renovatie PvJ, 
 
Jasmijn Koelega  
 
Omgevingsmanager Beatrixkwartier  
Rijksvastgoedbedrijf 


